
ProtokoN Nr 103/17
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 23 pa2dziernika 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Jan Tarczynski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

czlonkowie Zarzadu: Marek Pachnik
Piotr Wieczorek
Lukasz Bogucki

oraz: Danuta Roguska - Sekretarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Andrzej Solonek - dyr. Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Maz.
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomosciami
Emilia Piotrkowicz - nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji
Wincenty Bartnicki - nacz. Wydz. Inwestycji

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2 Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalnoSci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4, Rozpatrzenie wnioskow do projektow uchwal i innych materiatow na XXV sesjq Rady

Powiatu Minskiego.
5. Sprawy drogowe.
6. Podjqcie uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie przyznania stypendiow Starosty za

wysokie wyniki w nauce,
7. Sprawy o6wiatowe.
8. Podjqcie uchwaly w sprawie ogtoszenia otwartego konkursu oferl na realizacjg zadania

publicznego polegajqcego na udzielaniu nieodplatnej pomocy prawnej w 2018 roku.
9. Podjqcie uchwaty w sprawie zmian w budzecie Powiatu na2017 rok.
'10. Sprawy ro2ne.
11 Przyjqcie protokotu posiedzenia w dniu 9 pa2dziernika2017 r.

12 Zamknigcie posiedzenia.

Ad.1

Starosta - Antoni Jan f arczyfiski otworzyl posiedzenie.

Ad. 2
Starosta - Antoni Jan Tarczyriski przedstawil porzqdek posiedzenia, ktory

zostal przylgty jednoglosnie (nieobecny p. t-. Bogucki).

Ad. 3

Starosta - Antoni Jan Tarczynski poinformowat o nastgpujqcych sprawach:
- w dniu 19 pa2dziernika br. na Miejskim Obiekcie Sporlowym w Sulejowku zostala
podpisana trojstronna umowa pomiqdzy Powiatem Mifiskim, PKP Polskie Linie
Kolejowe Spolka Akcyjna oraz lVliastem Sulejowek na zaprojektowanie tunelu
w ul. Przejazd w Sulejdwku,



- podpisana zostaia umCIwa z Urzqdem Marszatkowskim na dofinansowanie
z funduszu wytqczenia z prcdukcji rolnej gruntow zadania dotyczqcego drergi Milew-
Kozki (kwota 26"000 z{),
- odby{y sig spotkania konsultacyjne, jesli chodzi o projekt budzeiu na 2018 rok,
- odbyfy siq uroczystoSci zwiqzane z jubileuszem S0-lecia Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Minsku Mazowieckim potqczone z Powiatowym Dniem Edukacji,
- w ZSZ Nr 2 w Minsku Maz. odbylo siq sympozjum ,,Bezpieczna jazda. Mtodziez dla
siebie",
- odbylo sig spotkanie w sprawie realizaqi inwestycji dot. ul. Przemyslowej i wykonania
mostu na ul. Budowlanej orazjakoSci wykonania zadania drogowego w Zglechowie,
- uczestniczyl w uroczystoSciach z oka4i jubileuszu 1O-lecia Centrum Szkolenia
Zandarmerii Wojskowej.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki poinformowal o nastgpujqcych sprawach:
- w dniu 17 pa2dziernika 2017 r. odbyly siq XVlll Powiatowe Jesienne Biegi Przelajowe
w lgnacowie,
- odbyto sig spotkanie podsumowujqce w zakresie Planu Rozwoju Powiatu Minskiego,
- odbyto siq kolejne spotkanie dotyczqce realizaqi Programu ,,Za 2yciem".

Ad.4
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e do projektow uchwal i innych

materiatow nie wptyngly zadne wnioski, Wyjasnit, ze Komisja O6wiaty zajmowala sig
m.in. Regulaminem Nagrody Powiatu Minskiego ,,Laura". Proponowane zmiany
dotyczyly zmiany okresow przyznawania nagrody tj. w drugim i czwartym roku kadencji
Rady, zaproponowano rowniez, aby o nagrodg nie mogli ubiegac siq radni powiatowi.
Ponadto wyjaSnil, ze podnoszonabyla kwestia programu naprawczego SPZOZ.
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala,2ew zmienily sig przepisy i w terminie do
30 wrzeSnia br. dyrekcja SPZOZ byta zobowiqzana do opracowania programu
naprawczego w zwiqzku z tym, 2e strata przekroczyla amorlyzacjg. Zgodnie
z opracowanym programem w ciqgu 3 lat sytuacja finansowa SPZOZ powinna siq
poprawic i nie powinno byc straty.
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki dodal, ze nie ma nadwykonan, a strukturg Irzeba
dopasowac do ryczaltu.
Skarbnik Powiatu stwierdzila, ze niepokoj budzi realizacja inwestycji w SPZOZ, bo
wykonanie jest na poziomie 9% (500.000 zl), a za miesiqc powinny byc zakonczone.

Wicestarosta powiedzial, 2e na Komisji Przedsiqbiorczo6ci poruszana byla
sprawa wadliwie wykonanej drogi w Zglechowre.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, 2e w zakresie zmian w budzecie
naleZy jeszcze wp rowad zi c n astq p uj qce kwestie.
- w wyniku postgpowania przetargowego na realizacjg zadania drogowego Latowicz-
Dqbrowka-VVqZyczyn uzyskana zoslala kwota ni2sza o '119.000 zt,
- zwigkszenie Srodkow na zadanie polegajqce na wyposazeniu pomieszczen
archiwum przy ul. Budowlanej - kwota 40.000 zl,
- dokonanie zakupu kotla do kuchni, zmywarko-wyparzaczki, chlodni, maszyny
elektrycznel czyszczqcej do podlog i obieraczki do ziemniakow w DPS sw. Jozefa
w Mieni (kwota 47.000 zl),
- zakup programu do ewidencji Srodkow trwalych, wartosci niematerialnych i prawnych
do Wydziatu Finansowego Starostwa (kwota ok. 25.000 zl),
- zakup samochodu osobowego na potrzeby Starostwa.
Zarzqd Powiatu wyrazil zgodg na powyzsze zmtany.



Ad. 5
Dyrektor Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Maz. - Andrzej Solonek

przedstawil wniosek firmy POLAQUA Sp. z o.o. dotyczqey zaopiniowania propozycji
przebudowy drogi powiatowej nr 4318W wraz zzaprojektowanym skrzylowaniem ww.
drogi z drogq po polnocnej stronie autostrady.

P. Andrzej Solonek powiedzial, 2e ze wzglgdu na prognozowanq zmiang
struktury ruchu po wybudowaniu autostrady A2, wprowadzenie skrzyzowania typu
rondo na przecigciu drog D7 i Zg z drogq powiatowq DP 4318W jest uzasadnione.
Dodal, ze przewidule znaczqcy udzial ruchu poprzecznego w/s do drogi DP 4318W tj.
pomiqdzy wqztem Konik, a przelazdem nad liniq kolejowq.

Zarzqd Powiatu podtrzymal swoje stanowisko w odniesieniu do wykonania
skrzy2owania drogi powiatowe j nr 4318W z drogq po potnocnej stronie autostrady jako
skrzy2owanie typu rondo, natomiast pozostatq czqsc zaopiniowal pozytywnie.
Nastqpnie dyrektor ZDP w Mirisku Maz. odniosl sig do kwestii realizowanych robot
w Zglechowie. Wyjasnit, ze zrobione sq obustronne poszetzenia, za po2no zostaNa
przykryta podbudowa, ktora byla nawodniona.
Dodal, 2e wezwano wykonawcQ, 2eby przedstawit projekt naprawczy, bo w kilku
miejscach popgkat asfalt. Uzgodniono, 2e zostanie sfrezowane i polozona zostanie
siatka i wykonana nowa warstwa nawierzchni. Siatka bgdzie du2ym umocnieniem
i gwarantuje to, ze bgdzie to wykonane solidnie. Ponadto jest S-letnia gwarancja.
Wyjasnil, 2e w spgkanych miejscach bqdzie wybrane, zrobiona stabilizacja,
a dodatkowo na caloScitego poszerzenia, czyli nad podbudowq bgdzie uloZona siatka.
Starosta zwrocil siq z pytaniem, czy wplynqta odpowiedz na nasze pismo do Otwocka
w sprawie wykonania chodnika.

Dyrektor ZDP powiedzial,2e 2adna odpowiedz nie wptynqta.
Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki powiedzial, ze jesli nie wykonajq tych 40 m
chodnika to powinniSmy to zrobic sami. Zwrocil uwagq na bardzo zagtqbione
studzienki, ktore prawdopodobnie sig zapadty i zwrocil siq o sprawdzenie tego. Dodal,
ze kilka krawgznikow zapadlo sig od strony asfaltu.
Ponadto p. t-ukasz Bogucki zwrocil rowniez uwagg na przej6cie dla pieszych przy
przedszkolu na ul. Szosowej. Zwrocrt sig o wykonanie w przyszlo6ci w tym miejscu
Swiatel, ateraz zaproponowal, aby ustawic tymczasowe Swiatfa ostrzegawcze.
Dyrektor ZDP w Mihsku Maz. powiedzial, 2e ma opracowanq koncepcjg na wyniesione
skrzy2owanie (koszt ok. 25.000 zl). Obecnie ogloszone zostafo postqpowanie na
zakup dwoch znakow przejscia dla pieszych i oznaczenie pulsacyjnymi swiatlami
(koszt ok, 7.000 zt) i wykonane to zostanie w listopadzie. Dodal, ze koszt sygnalizacji
swietlnej na przej6ciu dla pieszych to koszt ok. 70-80.000 zl.

Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek zwrocil sig z pytaniem kiedy zostanie
wykonana ulica 3 Maja.
Dyrektor zDP powiedzial, 2e wykonana zostala kanalizacja, a w srodg bgdq
wykonywane krawqzn iki.

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki poinformowal,2e w drodze z Niedziatki do
Minska Maz, przed rzekq po prawej stronie wyptywa na jezdnig woda i nalezaloby cos
ztym zrobic.

Ad. 6

Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e
dyrektor ZSE w Mitisku Maz. poinformowala, 2e uczennica Anna Diana Ksiqzek
rezygnuje ze stypendium Starosty poniewaz olrzymala stypendium Marszalka
w ramach projektu Mazowsza ,,Stypendia dla uczniow szkol zawodowych". Rada



Pedagogiczna ZSE wnioskuje o przyznanie stypendium zamiast Anny Ksiqzek
uczennicy lV klasy technik logistyk Katarzynie Witkowskiej. Nastgpnie odczytala
projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie przyznania stypendiow Starosty za
wysokie wyniki w nauce; przeprowadzono glosowanie, w kt6rym za podjgciem uchwaly
Zarzqd opowiedziat sig jed nogto5n ie

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 648/17 zmieniajqcq uchwalg w sprawie
przyznania stypendiow Starosty za wysokie wyniki w nauce.

Ad. 7
Naczelnik Wydziatu OSwiaty i Promocji poinformowala, ze w dniu

10 pa2dziernika br. wplynqly 3 wnioski Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom
Niepefnosprawnym ,,Mozesz Wiqcej" z prosbq o wyrazenie zgody w oparciu o art. 90
ust. 2 ustawy o systemie o6wiaty na odstqpienie od wyznaczonego ustawq terminu
skladania wnioskow do budzetu na rok 2018. W uzasadnieniu wskazano, ze nie
dotrzymano ustawowego terminu, gdyZ osoba odpowiedzialna za sporzqdzenie
wnioskow o udzielenie dotacji przebywala na zwolnieniu lekarskim. Dodala, 2e
Stowarzyszenie otrzymuje dotacje na uczniow 3 szkol specjalnych tj. w szkole
podstawowej wykazano 20 uczniow, w gimnazjum 8 uczniow, a w szkole specjalnej
przyspasabiajqcej do pracy 4 uczni6w. N-qcznie na 32 uczni6w dotacja w 2018 roku
wyniostaby ponad '1,5 mln zl.
P. Emilia Piotrkowicz wyjasnifa, 2e ustawodawca przewiduje mozliwo6c, ze organ
wyKonawczy moZe wyrazic zgodq na odstqpienie od ustawowego terminu.

Zarzqd Powiatu przychylit siq do wnioskow i odstqpit od wyznaczonego ustawq
terminu skladania wnioskow.

Kolejno p. Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e Zarzqd na posiedzeniu w dniu
9 pa2dziernika br. przydzielil godziny z budZetu powiatu na udzielenie uczniom
pomocy psychologiczno-pedagogicznej, zalqcia pozalekcyjne, ale z uwzglgdnieniem
szkol ogolnodostgpnych bez ZSS w lgnacowie.
Nastgpnie przedstawila wniosek dyrektora ZSS w lgnacowie o przyznanie '10 godzin
dla 37 uczniow z niepelnosprawnosciq intelektualnq w stopniu lekkim
z przeznaczeniem na zajqcia dydaktyczno-wyrown awcze dla 5 grup po 2 godziny.

Zarzqd Powiatu przyznal10 godzin dla ZSS w lgnacowie.
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji przedstawita informacjq dyrektora ZSZ

Nr 2 w Minsku Maz., ktory w ramach polsko-niemieckiej wspolpracy mlodzie2y
realizuje projekt edukacyjny ,,Kamien pamiqci", ktorego efektem bgdzie wmurowanie
w dniu 10 grudnia br. przez niemieckiego arlystq kamienia pamigci poswiqconego
dr Janowi Hubertowi. W zwiqzku z powyzszym dyrektor ZSZ Nr 2 w Minsku Maz.
zwrocil siq o Srodki w kwocie 320 zl na pokrycie kosztow zwiqzanych z pobytem
2 gosci z Niemiec.

Zarzqd przychylil sig do powyzszego wniosku i przyznat kwotq 320 zl.

Ad. 8

Sekretarz Powiatu - Danuta Roguska powiedziata, 2e kontynuowana jest
realizaqa zadania w zakresie nieodplatnej pomocy prawnej. Wyjasnila , 2e w powiecie
minskim funkcjonuje 6 punktow, z ktorych 3 obslugulq organizacje pozarzqdowe
wylonione w drodze konkursu. Nastqpnie odczylala projekt uchwaty w sprawie
ogloszenia otwartego konkursu ofert na realizagq zadania publicznego polegajqcego
na udzielaniu nieodpfatnej pomocy prawnej w 2018 roku. Przeprowadzono
gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial sie
jednoglo6nie.



Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 649/17 w sprawie ogloszenia otwartego
konkursu ofert na realizacjq zadania publicznego polegajqcego na udzielaniu
nieodpNatnej pomocy prawnej w 2018 roku.

Ad. I
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawita projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2017 rok. WyjaSnila, 2e zmiany polegajq na przeniesieniu
wydatkow migdzy paragrafami w ramach tego samego dzialu w zakresie wydatkow
biezqcych orcz pzeniesieniu wydatkow z rczerwy budzetowej i dotyczq:
- Starostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim,
- Zarzqdu Dr6g Powiatowych w Minsku Mazowieckim,
- Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztatcqcego w Minsku Maz.
- Zespolu Szkol Nr 1 w Minsku Maz.
- Zespolu Szkol Zawodowych Nr 2 w Mihsku Maz.
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejowku,
- Domu Pomocy Spotecznej w Kqtach,
- Powiatowego Srodowiskowego Domu Samopomocy w Minsku Maz.

Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly czlonkowie
Zarzqdu glosowali nastgpujqco.
- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjqciem uchwafy,
- Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki - za podjgciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaly,
- Cztonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek- za podjgciem uchwaly.
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych siq nie bylo.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 650/17 w sprawie zmian w budzecie
Powiatu na 2017 rok.

Ad. 10
Naczeln ik Wydziatu Gospoda rki N ieruchomosciam i - Wojciech Osinski powrocit

do wniosku dotyczqcego usytuowania stacji transformatorowej na dzialce powiatowej
na ul. Stankowizna,
Nastgpnie odczytaf pismo PGE, w ktorym stwierdzono, 2e proponowana lokalizaqa
jest technicznie, ekonomicznie i formalno-prawnie niesatysfakcjonujqca. PGE zwrocilo
siq o ponowne rozpatrzenie i zaproponowano lokalizacjq obrot krotszym bokiem
w stronq ulicy Stankowizna.
Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki powiedzial, 2e rozmawial z p. Leonem Jurkiem
i przedstawiona propozycja dotyczy mniejszego wylqczenia gruntu (66 mkw) ita
propozycja jest rozsqdna.
Naczelnik - Wojciech Osihski powiedzial,2e z punktu widzenia interesu powiatu, jesli
bgdzie na dzialce umieszczona ta stacja trafo to bqdzie dzialalo na naszq niekorzySc.
P. t-ukasz Bogucki powiedziat, ze samo lakie urzqdzenie nie przyciqga klientow do
zakupu nieruchomo6ci.
Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocil sig z pytaniem dlaczego nie moZna
zlokalizowac tego na sqsiedniej dzialce, czy byla rozwa2ana taka mozliwo6c.
P. t-ukasz Bogucki stwierdzit, ze do tej pory nie mozna bylo sprzedac tej dzialki, aleraz
gdybysmy wyrazili zgodg na wstawienie takiego urzqdzenia jeszcze stracilaby na
wartoSci.



P. Piotr Wieczorek powiedzial tak2e, 2e z takim urzqdzeniem nikt nie bgdzie chcial
kupic tej dziatki.
Nastqpnie Starosta przeprowadzit gtosowanie, w ktorym za wyraleniem zgody na
zaproponowanE lokalizacjq urzqdzenia na dzialce powiatowej opowiedziat siq
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki, przeciw opowiedzial siq Starosta - Antoni Jan
Tarczynski i p. Marek Pachnik, wstrzymali siq od gtosu p. t-ukasz Bogucki i p. Piotr
Wieczorek.

Zarzqd Powiatu nie wyrazil zgody na zaproponowanq przez PGE lokalizacjq
urzqdzenia.

Naczelnik Wydziatu Inwestycji - Wincenty Bartnicki powiedzial, Ze w zwiqzku
z dobiegajqcq konca realizacjq zadania ,,Przebudowa i wyposazenie pomieszczen
ZS Nr 1 na potrzeby archiwum zaktadowego Starostwa Powiatowego - ll etap" naleZy
powolac komisjg do odbioru koncowego. W zwiqzku z powyzszym zwrocil sig
o oddelegowanie przedstawiciela Zarzqdu do prac w komisji,
Do skladu komisjijako przewodniczqcy oddelegowany zostaN Wicestarosta - Krzysztof
Plochocki.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w kt6rym za podjgciem uchwaly w sprawie
powolania Komisji do przeprowadzenia odbioru koncowego inwestycjiZarzqd Powiatu
opowiedziat siq jed noglosn ie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalq Nr 651/17 w sprawie powoNania Komisji do
przeprowadzenia odbioru koncowego inwestycji.

Ustalono, ze kolejne posiedzenia Zarzqdu odbqdq siq w nastgpujqcych terminach:
6 listopada, 14 listopada o godz. 9.00.
Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowal,2e Pafistwowy Powiatowy Inspektor
Sanitarny - Dorota Boruta zlo2yla dokumenty i chce przejsc na emeryture z koncem
pa2dziernika. Dodal,2e z Wojewodzkim Inspektorem Sanitarnym bgdzie podejmowal
decyzjq co do zastqpcy.

Ad.11
Protokof posiedzenia w dniu g pa2dziernika br. zostal przyjgty.

4d.12
Zamkniqcie posiedzen ia.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski

Wicersta rost a - Krzy szlof Ploch ocki

Czlonkowie Zarzqdu'. Marek Pachnik

Piotr Wieczorek

t-ukasz Bogucki


